

《单词百科:fixation是什么意思?fixation怎么发音?fixation的解释和用法》

英语单词fixation是什么意思?fixation怎么读?fixation怎么发音?简答网为您整理了fixation的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



fixation怎么读

fixation的读音:[fɪk'seɪʃn]

fixation的意思

1、n.固着，固恋；

fixation的相关词组

- 1、nitrogen fixation 固氮（作用）；
- 2、alexin fixation [医] 补体结合；
- 3、crossover fixation 交换固定；

4、cation fixation 阳离子固定;

fixation的近义词

1、**addiction** n.入迷, 嗜好;上瘾;吸毒成瘾;癖好;

2、**arrested development** 发育不良;

3、**complex** adj.复杂的;复合的;

4、**fascination** n.魅力;迷恋;

5、**fixing** n.固定;稳固;设备;安装;

fixation的双语例句

1、These augment the fixation of the surgical neck fracture and also stabilize a greater tuberosity fragment.

这有助于加强外科颈骨折的稳定并能够稳定大结节骨块.

2、An abnormally obsessive preoccupation or attachment; a fixation.

迷恋,迷信(物)不正常地萦绕于心头的事物或情感; 固恋.

3、Methods 60 patients with calcaneal fractures were treated reduction with internal fixation using the AO plate.

方法应用解剖型AO跟骨钢板治疗关节内跟骨骨折60例.

4、The alder nitrogen fixation promoted growth of the after crop.

十年生桤木林采伐迹地上,桤木固氮改良土壤,并促进后续植物的生长.

5、Results All the patients were cured, no wound infection, breakage of internal fixation occurred.

结果所有患者均获痊愈, 无感染及内固定断裂.

6、The drawing must be added with positions of plates and bolts for fixation of bead ring.

必须在图纸上标明固定钢丝圈的垫片(不知道是不是垫片,还是个什么板)和螺栓的位置.

7、He's got this fixation with cleanliness.

他有洁癖。

8、Dinitrogenase The enzyme that catalyzes NITROGEN FIXATION.

固氮酶:能催化固氮反应的酶.

9、The country's fixation on the war may delay a serious examination of domestic needs.

该国对这场战争的执迷可能会令其不能及时认真地审视国内需求。

10、A fixing ring at distal end ensures fixation and depth of insertion.

头端增配定位圈,既好定位又可作深度保证.

11、Fixation wires are used routinely for the treatment of fractures and dislocations.

钢丝固定被常规应用于骨折和脱位的治疗中.

12、Back decompression , fused by bone graft and internal fixation by pedicle screws is a good method.

后路椎管减压、植骨融合、经椎弓根螺钉系统内固定是一种较好的治疗方法.

13、Our hypothesis was that the various constructs available for posterior cervicothoracic fixation would be mechanically equivalent.

我们假设用于后路颈椎固定的不同的装置在力学方面是等同的.

14、To observable clinical effect about treatment of flail chest by multiporous lucite plate external fixation device.

目的:观察多孔有机玻璃板外固定器治疗连枷胸的临床效果.

15、Two commonly used treatment methods are external fixation combined with percutaneous pin fixation and plate fixation.

常见的两种方法是经皮穿针外固定术和钢板内固定术.

16、Such a fixation with money can't be healthy.

这般地迷恋钱财可能是病态的.

17、Objective To study the effects of reconstruction plate internal fixation for pubic symphysis separation.

摘要目的探讨重建钢板内固定治疗耻骨联合分离的效果.

18、Methods 43 patients were treated open reduction and Kirschner wire fixation . All cases were followed.

方法运用切开复位克氏针内固定术治疗塌陷性跟骨骨折43例,并观察其疗效.

以上是简答网为您整理的fixation怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于fixatio

n的用法、fixation的释义、fixa

tion的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/fixation>

